
Záznam z jednání dopravní komise konané dne 5.10. 2011 
 

 

 

 

1/ Zahájení: 

- Odsouhlasení programu jednání.  

   

 

2/ Kontrola úkolů z předchozího jednání DK  

 

 

- Posunutí zastávky ČD cca o 40 m ve směru do centra města – p. Trojan  

Proběhlo jednání se SŽDC a následně s nám. primátora Březinou. Pokud by došlo 

k dohodě s HMP o investičním zabezpečení cyklopodjezdu, bude tato varianta 

podporována. Jinak bude schválena varianta s požadavkem na rozšíření podchodu na 

min. 4 m. 

Doporučujeme zorganizovat jednání ve věci stavu projednání projektové dokumentace 

s panem náměstkem Mathe (SŽDC) za účasti pana starosty.  Projedná s panem 

starostou pan Ing. Hájek. 

Úkol trvá 

 

 

- Parkování Rohožník 

Anketa byla ukončena. Vyhodnocení na příštím jednání – Ing. Šponer.  

 Úkol trvá 

 

 

 

- Chodník Újezd nad lesy – Klánovice – U Smolíků 

Byl vybrán zhotovitel. Smlouva byla podepsána, je  připravováno DIO.  

Úkol trvá 

 

 

- Přechod přes Staroklánovickou u hájenky u Smolíka do Vidrholce 

Přechod nelze realizovat. Prověřit možnost zlepšení podmínek průchodu pod 

nadjezdem. Vyšlapaná cesta neodpovídá potřebám pohybu pěších a cyklistů. Nutno 

projednat s vlastníkem pozemků (České lesy a. s.). Projednání  možností přislíbil pan 

starosta. Projedná s panem starostou pan Ing. Hájek.  

Úkol trvá.   

 

- Čentická obousměrná pro cyklisty 

MČ schválila projekt „zóny 30“ s obousměrným pohybem cyklistů. Projektant bude 

vyzván k předložení nabídky.  

Úkol trvá  

 

 

- Jednání se společností ROPID obslužnost Blatova minibusem 

Ing. Arch. Preininger seznámil členy komise s plánovaným umístěním zastávek. Dr. 

Beroušková ověří na SÚ, zda bude vhodným podkladem pro souhlasy vlastníků 



sousedních nemovitostí krycí listy jednotlivých zastávek. Pan architekt dodá potřebný 

podklad v co nejkratším termínu a následně budou zajišťovány podpisy pro územní 

souhas. Do konce příštího týdne bude dodán předběžný odhad nákladů, aby mohlo být 

zajištěno finanční krytí akce. 

Úkol trvá. 

 

- Doplnění zastávek autobusů v ulici Starokolínská – 

RMČ schválila RMČ24/0428/11 dne 13.9.2011 zadání zpracování projektové 

dokumentace pro stavební povolení včetně projednání dle stavebního zákona 

společností Ateliérem DUK, s.r.o., který byl zpracovatelem studie. Jedna z možností 

uposunutí KR je posunutí za zastávku Pilovská s možností přímého vstupu do 

školního areálu.   

Úkol trvá. 

 

- Požadavek občanů na vložení zastávky v ulici Staroújezdská u pošty 

Bude řešeno v rámci zakázky na PD zastávek na Starokolínské Ateliérem DUK, s.r.o.  

  Úkol trvá.  

 

        

 

3/ Cyklostezky  

Rada MČ Praha 21 rozhodla o samostatné sekci cyklostezek, která podá jedenkrát za tři 

měsíce informace o cyklostezkách komisi dopravy. Zástupce sekce bude přizván na další 

jednání DK v měsíci listopadu. 

 

 

 

4/ Řešení křižovatky Staroklánovická x Staroújezdská x Novosibřinská x Starokolínská 

 

TSK objednalo u DIPRO s. r. o, Ing.  Zrzavý studii proveditelnosti úpravy křižovatky s tím 

že bude zohledněn požadavek na rozšíření o jeden jízdní pruh v hlavním směru a snížení 

nivelity v zájmu zlepšení rozhledových poměrů. Poptat ZAVOS ve věci DUR pro snížení 

nivelety na hlavní komunikaci – zajistí Beroušková. 

Úkol trvá 

 

 

5/  Umístění veřejné nabíjecí stanice v rámci projektu „Praha – elektromobilní“ – žádost 

PRE.  

Dr.  Beroušková byla pověřena jednáním, jednání mělo proběhnout 9.9.2011, ale bylo 

odvoláno. Další termín bude na konci října. 

 

6/ Informační dopravní systémy ELTODO  

     Světelná signalizace na křižovatce s ulicí Zaříčanskou je plánována na rok 2013.  

 

7/ Úprava zastávky Blatov z centra – podnět z komise ŽP. Dr. Kozáková vznese na TSK 

požadavek na úpravu v souladu s platnými technickými normami.  

 

8/ Výstavba kanalizace v ulici Novosibřinské. DK konstatuje, že v souvislosti s výstavbou 

kanalizace nevznikly významné problémy. Dr. Kozáková informovala o požadavku 



obyvatele sídliště pana Boliny na zřízení přechodu přes ulici Rohožnickou v souvislosti se 

zvýšením dopravní frekvence. Požadavek byl již projednán na KD a předán stavbě.  

 

9/ Na základě podnětu pana Taitla Dr. Kozáková požádala 22.9. o opravu TSK, která již 

částečně proběhla 

 

. 

   

 

Předpokládaný termín dalšího jednání je ve středu  2.11.2011 od 16 hod. v malé zasedací  

místnosti v 1. patře. 

  

 
Zapsala: Beroušková 

Schválil: Ing. Háje 

 
 

 


